
 

 

 

 

 

  

 

Anteckningar föräldraråd Myran (och Ekorren) 

250429 

 

Närvarande: Rektor, pedagoger från verksamheten på Myran och Ekorren,  

representanter för föräldrarådet (vårdnadshavare). 

Sekreterare: Rektor, Helena Dahlqvist 

 

o Rektor informerar lite allmänt om nuläget  

Det är få barn som sökt förskoleplatser till Karlsborgs förskolor än så länge 

till hösten. Myran har fyra barn i kö som skolas in direkt efter semestern och 

Ekorren har ett barn. Stort tryck på förskoleplatser i Mölltorp på 

Kvarnbäcken 

 

Färre antal barn har fötts ett tag i hela Sverige. I Karlsborg har det inte varit 

lika kännbart som i många andra kommuner. Vi hör och ser att fler barn vill 

ha plats under vårterminen. Karlsborgs kommun har inte vidtagit några 

drastiska åtgärder utan håller alla avdelningar/förskolor öppna och arbetet 

med ny förskola arbetas fortsatt med enligt plan.  

 

Alla barn som står i kön nu som är skrivna i kommunen kommer bli erbjudna 

en förskoleplats och få sitt önskade första hands alternativ. 

 

o Personal   

Några pensionsavgångar och föräldraledigheter att vänta på förskolorna inom 

kort. Vi har rekryterat gemensamt för alla förskolor och anställt några 

blivande kollegor både från kommunen, grannkommunen och även personer 

som ska flytta hit. Till Myran pågår rekrytering inför höstterminen. Emma 

Ringkvist som är studieledig och blivande förskollärare samt Anna som är 

fast vikarie på Myran täcker upp på stacken fram tills ny personal har 

anställts. Tina på stacken byter avdelning och börjar arbeta på flugan 5 maj. 

På Ekorren kommer Julia Neldin tillbaka i augusti efter föräldraledighet. 

 
 
 
 
 



 

 

 

 

 

  

 

o Övriga nya tjänster på Barn och utbildningsförvaltningen: 

▪ Ny IKT strateg/verksamhetsutvecklare Annika Andreasson har nyss 

påbörjar sin anställning. Hon arbetar nära verksamheten och 

samverkar med förskolans rektorer och IKT inspiratörer. Vi arbetar 

med att förskolan ska ha ett tydligt syfte vid användandet av digitala 

verktyg, att det analoga ska möta det digitala. Barnen ska vara 

producenter, inte konsumenter. Arbeta med källkritik. 

 

▪ Ny skolchef börjar i oktober – Kicki Benerdal 

 

o Samverkan med er vårdnadshavare är viktigt för oss. 

▪ Enkät om trygghet och trivsel lämnades för första gången ut i digital 

form i år. Representanterna från föräldrarådet upplevde det som ett 

mycket positivt och smidigt sätt. 

 

▪ Vklass – Förskolan förväntar sig att samtliga vårdnadshavare tar del 

av information, dokumentation och följer tidsplan och regler kring 

schema, frånvaroanmälaning och lovscheman. Flera vårdnadshavare 

måste bli bättre på detta och säger själva att de inte gör det. Detta är 

förskolans kanal för kommunikation. Kommunicera med förskolans 

personal och använd meddelande funktionen om det är frågetecken 

eller kan bli ändringar i schema, lovschema etc. Frånvaro anmäl gärna 

barnen dagen/kvällen innan den aktuella dagen. 

 

o Nyhet – Förskolan gör en ny arbetsmiljöinsats  

Med start 5 maj går förskolan in i en samverkan med 

socialförvaltningens bemanningskontor.  

Detta innebär att förskolans personal och rektorer får avlastning och 

hjälp med vikarieanskaffning vid korttidsfrånvaro. Ett önskemål från 

personalen som ledningen har arbetat och drivit ett tag. Arbetet är 

arbetat fram i dialog med fackliga ombud vilket bland annat ger 

pedagogerna mer tid till barnen. 

  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

  

 

o Vad är aktuellt och vad fokuserar vi på under läsåret på förskolan: 

▪ Lärlyftet – (kompetensutveckling för alla förskolor i kommunen med 

kommunens talpedagog Sanna Elander som handledare). Det här 

läsåret arbetar vi med modulen ”tillgänglig förskola” som handlar om 

kommunikation och samspel. 

▪ Generation pep – Alla förskolor är med i Generation Pep. Arbetar 

med hälsa, rörelse och återhämtning. Samverkan med kosten är en 

annan del som vi tar in mer och mer i arbetet med Generation Pep. 

Nu pågår mycket odling på Myran och Ekorren. 

▪ Rutin för hälsa och rörelse i förskolan är framtagen. Den kopplas 

ihop med Generation Pep och har implementerats hos all personal 

under APT. 

▪ Samverkan med elevhälsan – Vi har haft utbildning i pedagogiska 

relationer samt handledning genom förskolans specialpedagog Sara 

Johansson. Utbildning i bildstöd och tecken som stöd via 

talpedagogen Sanna Elander. Elevhälsan är en värdefull aktör med 

specialkompetenser som förskolan samverkan mycket med. 

▪ Friskfaktorer – Karlsborgs kommun ska arbeta med friskfaktorer. All 

personal har gjort en enkät och därefter har förskolans ledning och 

fackliga ombud fått utbildning. Tillsammans har vi arbetat fram vilka 

friskfaktorer vi vill/bör prioritera att arbeta med på förskolan vilket 

resulterade i att vi den här terminen fokuserar extra på friskfaktorn 

”kommunikation och återkoppling”. 

▪ Kapprumsbibliotek – Förskolan har fått statsbidrag för böcker samt 

böcker genom projektet Karlsbok. Viktigt att inspirera och 

uppmuntra till läsning. Låna gärna hem böcker från våra bibliotek 

och läs för och med era barn. 

 

o Arbetet med nya förskolan – Hur går det?  

▪ Arbetet går enligt tidsplan. 

▪ Bygglov är nu inlämnat. 

▪ Arbetet i arbetsgrupp och projektgrupp pågår för fullt och företaget 

Brixly som sak bygga förskolan är mycket lyhörda för verksamhetens 

önskemål och behov. Mycket positivt att personal och verksamhet är 

så delaktiga. 

▪ Tanken är att starta i gång och gjuta grunden innan sommaren 

▪ Planerad inflyttning enligt tidsplanen är någon gång under 

höstterminen 2026. 



 

 

 

 

 

  

 

o Övrigt, inkomna frågor från vårdnadshavare eller från representanterna. 

▪ Inga inkomna frågor. 

 

Stort tack för idag och tack för att ni är representanter. Till hösten väljer vi nya 

representanter och har nästa möte. Tack för fin samverkan. Ni är viktiga för oss. 

 

Har ni frågor kring anteckningarna eller annat kring förskolan så tveka inte att höra 

av er. 

 

Helena Dahlqvist, helena.dahlqvist@karlsborg.se 
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